

Terms and conditions

- Purchases must equate to minimum of SAR 3,000 within a month.
- awarded bonus points are capped to a 9,000 points per month throughout the duration of the campaign.
- Triple points equate to 2 additional points per point awarded.
- The Bank has the right to clawback bonus points as deemed necessary and subject to any delinquencies or suspicious transactions identified.
- E-wallet top-ups are not applicable for the campaign or otherwise.
- Bonus points will be rewarded within 10 working days at the closure of each month.
- Three winners will be announced within 10 working days following the closure of each month covered in the campaign period.
- The offer is only applicable for new to customers i.e. credit cards which are issued within the campaign period (From 8th September to 30th of November 2020)

*This offer is valid until 30th November 2020

الشروط والأحكام

- يجب أن لا تقل قيمة المشتريات عن 3,000 ريال سعودي في غضون شهر.
- الحد الأعلى لنقاط المكافأة الممنوحة محددة بـ 9000 نقطة في الشهر طوال مدة الحملة.
- النقاط المضاعفة تعادل نقطتين إضافيتين لكل نقطة ممنوحة.
- للبنك الحق في استرداد نقاط المكافأة حسب الضرورة وتخضع لأي تأخيرات أو معاملات مشبوهة يتم تحديدها.
- لا تشمل الحملة عمليات إعادة تعبئة المحفظة الإلكترونية أو غير ذلك.
- سيتم منح نقاط المكافأة خلال 10 أيام عمل عند إغلاق كل شهر.
- سيتم الإعلان عن ثلاثة فائزين خلال 10 أيام عمل بعد إغلاق كل شهر خلال فترة الحملة.
- العرض ينطبق فقط على عملاء الجدد ، أي بطاقات الائتمان صادرة خلال فترة الحملة (من 8 سبتمبر الى 30 نوفمبر 2020)

*هذا العرض ساري لغاية 30 نوفمبر 2020